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 Vår ref.: Dato: 
 23/01772-11 14.06.23 
 

Referat fra IDF møte 7/23 (13.06.2023)  

Dato: 13.06.2023 klokken 10:00 
 
Sted: Zoom 
 
Referent: Anette Undheim  
 
Til stedet:  
 
Arbeidsgiver: 
Gunnar Yttri     Rektor  
Anette Olene Fristad    Avdelingsleder HR 
Anette Undheim                Seniorrådgiver HR 
 
Arbeidstaker:  
Grethe Lønning Grimsbø  Parat 
Gjert Anders Askevold    Forskerforbundet 
Sylvia Hole                   Utdanningsforbundet 
Tone Skjerdal     Norsk Tjenestemannslag/LO Stat   
Pål Albert Olsen    Akademikerne 
Nina Samnøy                      Akademikerne/bisitter 
 
Karin Bell                             Hovedverneombud 
 
 
Styresaker:  
 
20/23 – Godkjenning av innkalling og saksliste til styremøte 4/2023 
 
Det var ingen merknader til innkallingen eller sakslisten.   
 
21/23 – Oppnevning/godkjenning av studentrepresentanter til styrer, råd og utvalg ved HVL (01.08.23 – 
31.07.24) 
 
Rektor orienterte kort. 
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Det var ingen merknader til saken.  
 
22/23 – Søknad om utgreiingsløyve – bachelor i leiing – Addisco 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Hovedverneombudet påpeker at de ansatte sine arbeidsbetingelser må bli ivaretatt, da dette vil omfatte 
søndagsarbeid. Det må derfor en avtale på plass som blant annet sier noe om avlønning og at ingen skal jobbe 
oftere enn hver andre søndag.  
 
23/22 – Løypemelding: Utvikling av den egenfinansierte studieporteføljen ved HVL – Innmeldingar av 
planlagte endringar får studieåret 2024/25 
 
Rektor orienterte kort.  
 
Forskerforbundet (FF) observerer at det er stramme tider og kamp om studenter og studieplasser. Ansatte har 
meldt inn bekymring for bemanning både ved campusene og på studieprogram.  
 
FF viser til at det var meldt inn en sak knyttet til studiet Natur- og opplevningsbasert reiseliv og spør om denne 
saken er oppdatert? 
 
Rektor sier styret får innsyn i vurderinger underveis. Vurderingen av trekk av studiet er gjort på et tidspunkt og 
siden har man gått tilbake på dette.  
 
Akademikerne reiser spørsmål om hvor rigid man er i forhold til praktiseringen av trafikklysmodellen. Det blir 
vist til at modellen kan få konsekvenser for andre retninger, for eksempel i tilfeller hvor man har fellesfag. Det 
blir derfor stilt spørsmål om man ser konsekvensene ved modellen, og det blir påpekt at det kan slå uheldig ut 
ved en for rigid praktisering.  
 
Rektor sier at trafikklysmodellen er et verktøy for å gjøre videre vurderinger og bruke skjønn. Modellen gir 
derfor ikke fasit, og den krever oppfølging og nærmere vurderinger.  
 
Hovedverneombudet sier at flere fakulteter skriver at det for noen studier for studieåret 2023-2024 kan bli 
nullopptak, men at alt skal gå som før i 2024. Det blir reist spørsmål om vi har ressurser til å drive alle studier 
som vi gjør i dag? 
 
Rektor sier at SEFØ-modellen, som står for strategisk betydning, etterspørsel, faglig bærekraft og økonomisk 
bærekraft, skal brukes her.  
 
Norsk Tjenestemannslag (NTL) savner en kort orientering om hvilke studier som er trukket fra høsten 2023. 
Dette viser litt av situasjonen akkurat nå og det er derfor ønskelig med en oversikt over dette.  
 
NTL viser til notatet fra Fakultet for lærarutdanning, kultur og idrett (FLKI) som er vedlagt saken, og ønsker 
utdypning av formuleringen «Dersom det blir tale om å flytte studieretninga i musikk tilbake til Bergen, må 
fakultetet vurdere kva som skal skje med musikk i grunnskulelærarutdanningane».  
 
NTL viser videre til notatet fra Fakultet for ingeniør- og naturvitskap (FIN) som er vedlagt saken. I notatets siste 
setning kommer det frem at det er krevende å få til utvikling knyttet til studieporteføljen samtidig som det er 
mange store prosjekt på HVL-nivå. NTL tenker at det er et stort dilemma at det skjer mange prosesser samtidig 
på HVL.  
 
Akademikerne viser til at Institutt for datateknologi, elektroteknologi og realfag (IDER) har sett på om de kan få 
felles opptak for de fire linjene ved instituttet og med 3 retninger når det gjelder spesialisering. Dette arbeidet 
burde kanskje også vært en del av en slik løypemelding.  
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Rektor viser til at justeringene man prøver å gjøre er samfunnsrelevante og at endringene kan føre til utvikling 
og styrking av fagmiljøene.  
 
24/23 – Overordna prinsipp for strategisk utvikling av studieporteføljen 
 
Rektor orienterte kort. 
 
FF sier denne saken må ses i lys av løypemeldingen i foregående sak. Medlemmer opplever stress knyttet til at 
campusene skal være attraktive og samtidig økonomisk bærekraftige. Det blir stilt spørsmål til hva som har 
høyest rang av disse to? FF ser det videre som veldig viktig å ha attraktive studietilbud for å ha attraktive 
campus og at disse er gjensidige.  
 
FF spør hva som menes med at alle fakultet skal være på alle campus?  
 
Rektor sier dette har med helheten til HVL å gjøre, og at man må se det i større sammenheng sammen med 
livslang læring og etter- og videreutdanning (EVO).  
 
NTL sier det har vært en god prosess i denne saken, og at saksfremstillingen får frem en del av dilemmaene 
man står overfor. Etter at dette er prøvd ut en periode, må det evalueres og vurderes. 
  
Rektor sier man må ta hensyn til de politiske føringene, men at man alltid må ha et sideblikk til hva studentene 
faktisk velger.  
 
25/23 –Tilsetting av dekan for nytt fakultet for teknologiske, naturfaglege og samfunnsvitskaplege fag ved 
HVL  
 
Rektor orienterte kort.  
 
Det var ingen kommentarer til denne saken.  
 
26/23 – Kalling til fast stilling som førsteamanuensis  
 
Rektor orienterte kort.  
 
FF stiller spørsmål om ledere som rekrutteres eksternt til åremålsstillinger blir kallet til stillinger etter endt 
åremål?  
 
Rektor sier at dette ikke er en regel.  
 
27/23 – Instituttstruktur i nytt samanslått fakultet for teknologiske, naturfaglege og samfunnvitskaplege fag 
ved HVL 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Det var ingen kommentarer til denne saken.  
 
28/23 – Utlysning av stilling som prorektor for forsking 
 
Rektor orienterte kort. 
 
FF har merket seg at det er stilt krav om høy vitenskapelig kompetanse og helst professorkompetanse, og spør 
hvorfor det ikke også er tatt inn dosentkompetanse? FF sier også at det burde vært tatt inn et krav om erfaring 
fra administrasjon.  
 
29/23 – Tildeling til Høgskulen på Vestlandet i revidert nasjonalbudsjett 
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Rektor orienterte kort. 
NTL påpeker at det blir foreslått å øke midlene til realbudsjettert felles- og fakultetsadministrasjon for å dekke 
den ekstraordinære lønnsøkningen, og stiller spørsmål til hvor stor del av lønnsveksten fakultetene får dekket? 
NTL sier det fremstår som urimelig hvis fakultetene bare får dekket en liten del. 
 
Hovedverneombudet sier byggekostnadene har blitt høyere, og at planlagte byggeprosjekter kommer til å bli 
dyrere. Det er derfor viktig at HVL sørger for at å ha tilstrekkelige midler til dette.  
 
FF deler NTL sitt syn i forhold til dekning av lønnsvekst.    
 
FF påpeker også at økonomisakene er uforståelige og vanskelig tilgjengelige.  
 
30/23 – Engelsk namn og kortnavn (domene) for Universitetet på Vestlandet 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Akademikerne sier det er et firma som heter Univest og spør om HVL eier dette domenenavnet? 
 
Rektor sier det har vært vurdert juridisk, og det er konkludert med at HVL eier domenenavnet.   
 
FF spiller inn at det bør være stor v i Univest.   
 
31/23 – Styrets evaluering av eget arbeid 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Det var ingen kommentarer til denne saken.  
 
0-22/23 – Orientering til styret om søknad til Europeiske Universiteter (EUI) 
 
Rektor orienterte kort.  
 
Det var ingen kommentarer til denne saken.  
 
0-26/23 – Rekneskap per 1. tertial 2023 
 
Rektor orienterte kort.  
 
Det var ingen kommentarer til denne saken.  
 
0-27/23 – Oppstart prosess for budsjett 2024 
 
Rektor orienterte kort.  
 
FF påpeker at denne saken bør presenteres for det nye styret.  
 
0-28/23 – Tilstandsrapport for høyere utdanning – hovedtall og tendenser for HVL 
 
Rektor orienterte kort.  
 
FF noterer at det er en høy andel midlertidige stillinger. FF påpeker også at denne saken bør presenteres for 
det nye styret.  
 
O-29/23 – Realisering av ambisjoner og mål i strategien – planarbeid ved HVL 
 
Rektor orienterte kort.  
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Akademikerne antar at strategien er dynamisk når rammene er satt så langt frem i tid. Det blir påpekt at det 
må være rom for endringer og justeringer. 
 
Rektor sier det er lagt inn åpninger for revisjoner av strategiene. Den er likevel generell og allmenn og gir 
derfor rom for et spekter av tiltak.  
 
FF stiller spørsmål om strategien er håndterbar slik den er formulert. Den må derfor evalueres og eventuelt 
justeres fremover.  
 
0-30/23 – Framtidig organisering av internrevisjonsfunksjonen ved HVL, inkl. samarbeidsavtale med Nord, 
UIA og UIS 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Hovedverneombudet sier att å ansette en interrevisor i 100 % stilling, innebærer en stillingsøkning på 80 %, og 
det blir stilt spørsmål om hvor denne økningen blir tatt fra?  
 
Rektor sier det ikke er ferdigbehandlet, men at nye tiltak må skje innenfor gjeldende rammer.  
 
0-31/23 – Rektor sin orientering til høgskulestyret om arbeidet med informasjonssikkerhet og personvern 
2022-23 
 
Rektor orienterte kort. 
 
FF sier det er bra med oppmerksomhet rundt dette, men påpeker at det er et stort fokus på det digitale 
personvernet. Det er også andre området personvern er viktig, for eksempel i åpne kontorlandskap.  
 
O-32/23 – Oppfølging av internrevisjon av retningsliner og rutinar for varsling 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Hovedverneombudet sier vi må skape større tillit til varslingssystemet og at vi må jobbe med dette fremover. 
FF sier gode og formelle rutiner er viktig, og at det er bra med fokus på dette.  
 
O-33/23 – Universitetsprosjektet – status og veien videre juni 2023 
 
Rektor orienterte kort. 
 
Akademikerne viser til at det er en tilsvarende prosess ved Høgskulen i Innlandet (HINN) og spør om HVL følger 
godt med på denne prosessen? Akademikerne har også observert at det er forventet lang behandlingstid fra 
NOKUT på HINN sin søknad.  
 
Rektor sier det er kommunikasjon med HINN, og at NOKUT sin saksbehandlingstid har vært tatt opp i 
Universitets- og høgskolerådet (UHR) og med departementet.  
 
O-34/23 – Orienteringar frå rektor – styremøte 4/2023 
 
Rektor orienterte kort.  
 
O-35/23 – Referatsaker – styremøte 4/2023  
 
Rektor orienterte kort.  
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen håndskreven signaturer.  


